
Toelichting op het Interpellatieverzoek van dhr. vd Noordt (Enschede Solidair) 

 
 
Naar aanleiding van de ontstane situatie bij SDWE inzake de dienstverbanden van gedatecheerde 

funktionarissen van de gemeente, alsmede de door mij en mevr. Koc gestelde vragen en de 
antwoorden daarop van 6 mei j.l., is het nodig om met uw Raad bezorgdheid te delen en nadere 
vragen te stellen. 

 
Allereerst moet ik konstateren dat in de raadscommissie wethouder mevr. M. van Hees onjuiste 
informatie heeft gegeven over het bestaan van SDWE. Zo noemde zij een 20 jarig bestaan van een 

door de gemeente gewenste detacheringsorganisatie om de flexibele schil onder te brengen. De 
feitlijke situatie van de SDWE is als volgt: 
“SDWE (Stichting Dienstverlening Welzijn Enschede) is al veertig jaar actief als financiële 

dienstverlener aan diverse non-profit organisaties en sinds een vijftal jaren ook werkzaam voor diverse 
profit organisaties in Enschede en directe omgeving. Daardoor hebben we een brede expertise en 
ervaring opgebouwd in vele sectoren. 

  
SDWE valt zelf onder de CAO Welzijn en Maatschappelijke Dienstverlening. De overhead is beperkt. 
Daardoor zijn onze tarieven uitermate scherp ten opzichte van onze commerciële concurrenten. Te 

weten accountantskantoren, administratiekantoren, etc” 
 
 

Tijdens het interpellatiedebat zal ik ingaan waarom de SDWE door het College in haar bestaansrecht 
rechtstreeks wordt bedreigt en wat de gevolgen van genomen besluiten financieel en 
personeelsinhoudelijk hiervan zijn voor zowel gemeente (extra kosten ruim 1,5 miljoen euro !!), 

betrokken personeel als de SDWE. 
Met name het feit dat voor een dure commerciële partij als Randstad is gekozen in plaats van SDWE 
voor de te detacheren medewerkers en de voorwaarden die RPS (randstad) daar aan verbind, is er 

een onnodige kostenpost ontstaan, nu en in de toekomst. Ik zal dit tijdens het debat toelichten. Ook de 
positie van de betrokkenen en oud-betrokkenen getuigt van slecht personeels beleid. Tevens raad ik u 
aan om eens kontakt op te nemen met de u bekende heer Ben van Dijk, direkteur van de SDWE.  Hij 

kan u tot in detail aangeven wat er feitelijk is gebeurd en wat de (financiele en andere) gevolgen 
hiervan zijn. 
Afhankelijk van de toelichting en antwoorden zal Enschede Solidair beslissen of een motie / 

amendement noodzakelijk is. 
 
Wim van der Noordt. 


